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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-05/2023 
Datum:  18. 4. 2023   

 
ZAPISNIK 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 18. 4. 2023, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Goran Simčič, Zvezdan Prinčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, 
Miloš Protić, Robert Feri, dr. Karol Peter Peršolja, Anja Pertovt, Jurij Špacal, Tanja Baša Jasnič, David Saksida, Nadja 
Šfiligoj, Damjan Birtič 
 
Opravičeno odsotna svetnica: Lilijana Kastelic 
  
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda, Rajko 
Leban – direktor Golea, Iris Podobnik – direktorica JSMGG, Uroš Kobal – ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, Nives 
Cukjati – vrtec pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, Katja Krvina - OŠ Alojza Gradnika Dobrovo,  Boštjan Hvala – arhitekt, 
Erik Brus – arhitekt, Slavka Zupan – K&Z, Svetovanje za razvoj d.o.o. 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red : 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2022 – skrajšani postopek 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda – prva obravnava 
6. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih 
7. Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022 ter Poslovni in finančni načrt za leto 

2023 
8. Letno poročilo Javnega zavoda OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2022  
9. Predstavitev projekta »Nova enota vrtca na Dobrovem«  
10. Strategija za trajnostni razvoj in trženje turizma v Občini Brda 2023 – 2028  
11. Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2022  
12. Soglasje k imenovanju direktorja JZGRD – Gasilska enota Nova Gorica   
13. Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev in ravnateljev javnih 

zavodov – 2. del  
14. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli št. 930/5 k. o. Kozana  
15. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 4. redne seje  
16. Pobude in vprašanja svetnikov   
17. Realizacija sklepov 4. redne seje  
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 4. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 4. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 4. redne seje. 
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Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 5. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 5. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2022 – skrajšani postopek 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.   
 
Delovanje Občine Brda je v preteklem letu najprej potekalo na podlagi sprejetega Odloka o proračunu Občine Brda za 
leto 2022, ki ga je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 23. redni seji dne 21.12.2021. Prihodki so 
znašali 8.452.205 Eur, odhodki pa so znašali 8.764.906 Eur. Razlika med prihodki in odhodki je znašala -312.701 Eur, 
povečana za kapitalski delež 28.299 Eur in odplačilo dolga v znesku 359.000 Eur, v skupnem znesku -700.000 Eur. 
Skupni primanjkljaj -700.000 Eur se je pokrival z ostankom sredstev na računih iz preteklih let.  
Zaradi spremenjenih okoliščin, ki so vplivale tako na prihodkovno kot tudi na odhodkovno stran, je bilo potrebno v prvi 
polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar se je odrazilo v sprejetju prvega rebalansa proračuna Občine Brda za 
leto 2022 in sicer dne 3.5.2022 na 26. redni seji. Prihodki so znašali 9.441.653 Eur, odhodki pa so znašali 10.039.823 
Eur. Razlika med prihodki in odhodki je znašala -598.170 Eur, povečana za kapitalski delež 28.299 Eur in odplačilo 
dolga v znesku 359.000 Eur, v skupnem znesku -985.469 Eur. Skupni primanjkljaj -985.469 Eur se je pokrival z 
ostankom sredstev na računih iz preteklih let.  
Dne 11.10.2022 na 29. redni seji je Občinski svet Občine Brda sprejel drugi rebalans proračuna Občine Brda za leto 
2022. Prihodki so znašali 9.444.417 Eur, odhodki pa so znašali 10.042.587 Eur. Razlika med prihodki in odhodki je 
znašala -598.170 Eur, povečana za kapitalski delež 28.299 Eur in odplačilo dolga v znesku 359.000 Eur, v skupnem 
znesku -985.469 Eur. Skupni primanjkljaj -985.469 Eur se je pokrival z ostankom sredstev na računih iz preteklih let.  
V okviru enotnega zakladniškega računa Občine Brda je odprt zakladniški podračun preko katerega se izvršuje 
upravljanje denarnih sredstev sistema EZR. Skladno s pravilnikom mora občina pripravljati za zakladnico računovodska 
poročila, ki so skupaj z obrazložitvami obvezna priloga zaključnega računa. 
 
Nadzorni odbor Občine Brda je obravnaval Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2022 in nanj ni imel 
pripomb.  
 
Robert Feri pove, da občinski svet običajno letno obravnava dva rebalansa proračuna. V letu 2022 je bil v mesecu 
oktobru sprejet 2. rebalans proračuna, ki je predvideval 9,4 mio prihodkov in 10 mio odhodkov. Zanima ga, zakaj je 
nastala takšna razlika med rebalansom proračuna in zaključnim računom.   
 
Beti Kumar pojasni, da je največja razlika nastala pri realizaciji projekta ureditve kolesarske poti Dobrovo – Vipolže. 
Tudi nekateri drugi projekti se niso izpeljali v letu 2022 in so se prenesli v leto 2023. Realizacija je odvisna od izvedbe 
projektov oz. kako se ti realizirajo.  
 
Župan Franc Mužič pove, da se je vrednost izvedbe projekta ureditve kolesarske poti Dobrovo – Vipolže nekoliko 
zvišala. Na zadnji seji sveta regije, ki je potekala v Vili Vipolže, sta tako Občina Brda kot Občina Bovec izpostavili 
problematiko, saj gre za projekt izgradnje državne kolesarske povezave, ampak ker obe občini gradita kolesarske poti 
na občinskih cestah, določeni stroški niso upoštevani tako, kot pri gradnji kolesarskih povezav na državnih cestah. V 
tem primeru je plačilo DDV strošek občine, kar seveda vse skupaj podraži.     
 
Anita Manfreda pojasni, da znaša celotna vrednost kohezijske odločbe 1.325.599,76 eur za celoten projekt. Toliko je 
tudi znesek upravičenih stroškov, ki jih je Ministrstvo za kohezijo in regionalni razvoj pred dvema letoma odobrilo. 
Projekt se je pripravljalo skupaj s celotno goriško statistično regijo. Po izvedbi javnega razpisa za izvedbo del se je 
ugotovilo, da so bile prejete ponudbe višje od razpoložljivih sredstev, saj so se cene v gradbeništvu zvišale. Občina je 
javni razpis za izvedbo del ponovila in predhodno zagotovila dodatna lastna sredstva, da je lahko šla v izvedbo del, saj 
bi bil v nasprotnem primeru ogrožen odobren znesek EU sredstev.  V sled tega se je izvedba projekta podaljšala.   
 
Dr. Karol Peter Peršolja predvideva, da je bilo za ureditev kolesarske poti Dobrovo – Vipolže predvidenih cca 700 tisoč 
eur nepovratnih sredstev, občina pa jih je prejela samo 200 tisoč.  
 
Beti Kumar pojasni, da bo Občina Brda preostali znesek prejela v letu 2023.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme Zaključni račun proračuna Občine Brda za leto 2022, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

 
Ad 5. 

 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda – prva obravnava 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Kategorizacija občinskih cest prikazuje dejansko rabo javnih cest na območju občine, ki se s potrebami in skladno z 
razvojem občine spreminja. Občina je pripravila spremembo Odloka, ker je želela evidentirati spremembe na 
občinskem cestnem omrežju, ki so nastale po letu 2022. 
Kategorizirale so se nove ceste, ki v naravi predstavljajo javni interes in se uporabljajo za javni promet. Ceste potekajo 
čez zemljišča, ko si v lasti Občine Brda. 
Ostale spremembe so posledica popravkov zatečenega stanja, sprememba prometnega režima na cestah. 
Skladno s spremembo odloka bodo skupne dolžine v občini sledeče: 
 

KATEGORIJA 
VELJAVNI 

ODLOK 
[m] 

PREDLOG 
ODLOKA 

[m] 

RAZLIKA 
DOLŽIN 

[m] 

lokalne ceste - LC 65.146 65.114 - 32 

javne poti - JP 89.093 89.440 + 347 

SKUPAJ 154.239 154.554 + 315 
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 2. redni seji dne 17. 4. 2023 in potrdila predlog 
odloka kot primeren za odločanje na občinskem svetu. Prav tako je komisija sprejela predlog sklepa, da se na seji 
občinskega sveta prva in druga obravnava združita.  
 
Dr. Karola Petra Peršolja zanima, kakšna je strategija občine pri uveljavljanju predkupne pravice na cestni 
infrastrukturi. Obstajajo parcele, ki so v privatni lasti in kjer bi občina lahko uveljavljala predkupno pravico pa tega ni 
storila in se sedaj uporablja ceste v privatni lasti.  
 
Dejan Rusjan pove, da tam kjer so že sedaj ceste, ni toliko predmet uveljavljanje predkupne pravice. To je problem, ki 
se odraža na območju celotne Slovenije. Vsaka občina ima kar nekaj cestnih zemljišč, ki niso zemljišča izven ceste, saj 
je definirana dejanska raba kot prometna cesta in urejeno lastništvo. Za ureditev tega problema je potrebno zagotoviti 
kar nekaj sredstev. Postopek je tak, da se najprej izvede parcelacija, nato cenitev zemljišča in odkup. Občina Brda 
vsako leto po svojih zmožnostih izvaja te aktivnosti, nekaj cest se razparcelira in odkupi.      
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v 
Občini Brda, v prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda na predlog odloka v prvi 
obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb. Ker bi besedilo odloka v drugi obravnavi bilo enako besedilu odloka v 
prvi obravnavi, Občinski svet Občine Brda sprejme odlok na isti seji tako, da se prva in druga obravnava predloga 
odloka združita. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v 
Občini Brda.   

2. Ta sklep velja takoj.  



Stran 4 od 15 

 

Ad 6. 
 
Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih 
 
Letno poročilo predstavi Rajko Leban – Golea.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji seji dne 14. 7. 2009 sprejel Lokalni energetski koncept ter za izvajanje ukrepov, 
predlogov in projektov aktivnosti iz lokalnega energetskega koncepta pooblastila Goriško lokalno energetsko agencijo 
GOLEA. Slednja je s sklepom zadolžena za izdelavo letnih poročil in načrtov izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega 
načrta Lokalnega energetskega koncepta občine Brda ter za organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta občine Brda. Poročilo je pripravljeno v skladu z zahtevami Pravilnika o metodologiji 
in obvezni vsebini lokalnega energetskega koncepta (Uradni list RS, št. 56/2016). Po omenjenem pravilniku mora biti 
poročilo potrjeno s strani Občinskega sveta in poslano pristojnemu ministrstvu. Hkrati s poročilom izvedenih aktivnosti 
se sprejme tudi plan za izvajanje aktivnosti v letu 2023. 
 
Letno poročilo je obravnavala tudi Komisija za gospodarske dejavnosti na 3. redni seji dne 17. 4. 2023 in sprejela sklep 
o ustreznosti Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih 
učinkih kot primeren za obravnavo na občinskem svetu.  
Glede na pričakovane zakonodajne spremembe na področje samooskrbe z električno energijo Komisija za 
gospodarstvo vodstvu Občine Brda predlaga, da nemudoma začne oz. pospeši aktivnosti v zvezi s projekti samooskrbe 
z električno energijo v Občini Brda. 
 
Robert Feri pove, da se za pridobitev soglasja za pilotni projekt čaka do 6 mesecev in je za realizacijo potrebnih 14 
mesecev.  
 
Rajko Leban pojasni, da je Občina Brda še vedno v roku za pridobitev soglasja v letošnjem letu, izvedba pa v 
naslednjem letu. V kolikor se z aktivnostmi prične takoj, se projekt lahko pravočasno izvede. Nikakor pa se ne sme s 
tem odlašati.   
 
Župan Franc Mužič pove, da je dogovorjeno, da se čim prej naredi popis objektov in izpelje ta projekt.   
 
Vilko Prinčič meni, da je bolj kot pridobitev soglasja problem trafo postaja in omrežje.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja pove, da je stanje v trafo postaji tisti vhodni podatek za to, da se izda soglasje za priključitev na 
podlagi zaprosila. Na podlagi tega ugotovijo kakšno je stanje v trafo postaji in v sled temu izdajo soglasje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda se je seznanil z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2022 ter planom aktivnosti za leto 2023. 

2. Sklep velja takoj. 

 
Ad 7. 

 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2023 
 
Letno poročilo predstavi Iris Podobnik – JSMGG.  
 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške je ustanovljen z namenom izboljšanja dostopa do finančnih sredstev za 
različne razvojne projekte mikro, malih in srednjih podjetij ter kmetijskih gospodarstev. 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške letno objavlja razpise za ugodna brezobrestna posojila gospodarskim 
družbam, podjetnikom in kmetom z območja občin ustanoviteljic. Pogoj za objavo razpisov je sprejetje Letnega 
poročila za preteklo leto in sprejetje Poslovnega in finančnega načrta za tekoče leto s strani mestnega in občinskih 
svetov občin ustanoviteljic.  
 
Sklad je v letu 2022 objavil tri razpise neposrednih posojil v skupni vrednosti 3.100.000 EUR, in sicer:  

• razpis dolgoročnih posojil za podjetniške investicije v višini 1.300.000 EUR,  

• razpis dolgoročnih posojil za podporo poslovanja v višini 1.300.000 EUR,  

• razpis dolgoročnih posojil za pospeševanje razvoja kmetijstva v višini 500.000 EUR.  
Vsi razpisi so v teku in se bodo zaključili 8. 9. 2023 oz. ob porabi sredstev.  
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V letu 2022 je Javni sklad malega gospodarstva Goriške izvajal tudi razpise, objavljene v letu 2021. V letu 2023 Javni 
sklad malega gospodarstva Goriške načrtuje objavo novih razpisov v skupni višini 1.800.000 EUR; od tega bo 500.000 
EUR namenjeno razpisu za kmetijstvo in 1.300.000 EUR razpisoma s področja gospodarstva. V tekočem letu 
pričakujejo vračila danih posojil v višini 1.409.000 EUR. Razliko med prejetimi vračili danih posojil in danimi posojili v 
letu 2023 bo sklad zagotavljal iz prostih sredstev namenskega premoženja.  
 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške ni zadolžen in se tudi v letu 2023 ne bo zadolževal.  
 
Cilji delovanja sklada so:  

• odpiranje in/ali ohranjanje števila delovnih mest,  

• povečanje dodane vrednosti na zaposlenega,  

• povečanje in/ali ohranjanje višine poslovnih prihodkov, 

•  transparentno poslovanje sklada.  
 
V skladu s predlogom »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2023« bodo 
občine ustanoviteljice vplačale deleže za povečanje namenskega premoženja sklada po kriteriju delitvene bilance v 
znesku 232.985,11 EUR. Znesek vplačila Občine Brda znaša 23.298,51 EUR.  
Za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je v letu 2023 planiranih 229.595,00 EUR, pri čemer znaša 
delež Občine Brda 21.311,72 EUR.  
Občinam ustanoviteljicam bosta po sprejetju Poslovnega in finančnega načrta za leto 2023 v podpis poslani Pogodba o 
sofinanciranju delovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2023 in Pogodba o vplačilu namenskega 
premoženja.  
Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je na svoji 1. redni seji dne 14. 3. 2023 obravnaval »Letno 
poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022« in »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške za leto 2023« in skladno z 11. čl. Odloka o ustanovitvi Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške pripravil poročilo, v katerem je do obeh navedenih dokumentov zavzel pozitivno stališče. 

 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2023 je 
obravnavala tudi Komisija za gospodarske dejavnosti na 3. redni seji dne 17. 4. 2023 in sprejela sklep, da je Letno 
poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2022 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2023 primerno 
za obravnavo na občinskem svetu.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, 
sprejetega na njegovi 1. redni seji dne 14. 3. 2023, sprejme »Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške za leto 2022«. 

2. Presežek odhodkov nad prihodki v letu 2022 v višini 710.351,69 EUR se na predlog Nadzornega sveta Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške pokriva iz nerazporejenih prihodkov nad odhodki iz preteklih let. 

3. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva Goriške, 
sprejetega na njegovi 1. redni seji dne 14. 3. 2023, sprejme »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega 
gospodarstva Goriške za leto 2023«. 

4. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila namenskega premoženja s strani občin ustanoviteljic v višini 
232.985,11 EUR v letu 2023, pri čemer znesek za posamezno občino znaša: 

 

Mestna občina Nova Gorica 121.716,00 EUR 

Občina Brda 23.298,51 EUR 

Občina Kanal ob Soči 27.958,21 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 18.638,51 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 24.838,89 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 16.534,99 EUR 

 
Vplačila bodo povečala skupno namensko premoženje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 
 
5. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila sredstev za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške v 

višini 229.595,00 EUR, sorazmerno z namenskim premoženjem, vpisanim v sodni register, pri čemer znesek za 
posamezno občino znaša: 
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Mestna občina Nova Gorica 122.753,58 EUR 

Občina Brda 21.311,72 EUR 

Občina Kanal ob Soči 22.796,06 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 19.360,33 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 26.764,11 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 16.609,20 EUR 

6. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 8.   

 
Letno poročilo Javnega zavoda OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2022 
 
Poročilo predstavi Uroš Kobal – OŠ Alojza Gradnika Dobrovo.    
 
Zaključilo se je še eno nenavadno šolsko leto, naporno predvsem z organizacijskega vidika. Zaradi pandemije in z njo 
povezanih ukrepov so se dnevno srečevali s številnimi odsotnostmi učencev in zaposlenih.  
V mesecu januarju 2022 so bili zaradi navedenega tik pred zaprtjem šole. Kasneje so se razmere nekoliko umirile.  
Iztekajoče šolsko leto pa je prineslo tudi lepe spomine. V svojo vsakdanjo pedagoško prakso so več kot uspešno uvedli 
Formativno pedagogiko. Gre za sodoben pedagoški proces, ki učenca postavlja v ospredje ter mu omogoča kontrolo in 
nadzor nad lastnim učenjem. Gonilo napredka in izboljšav je kvalitetna povratna informacija.  
Kljub neugodnim razmeram se je šoli uspelo ponovno odpreti navzven ter močneje povezati z lokalnim in širšim 
okoljem. Tako so organizirali 1. dan športa, odmevno zaključno prireditev Tu smo doma ter številne domače in 
mednarodne projekte.  
Zaradi izrazitega poslabšanja razmer na trgu ter nepredvidenih investicij ob koncu šolskega leta vseh načrtovanih 
aktivnosti niso uspeli realizirati.  
Pred njimi so novi izzivi. Šolska infrastruktura je v vseh segmentih dotrajana. Potrebno bo sistematično in celostno 
pristopiti k načrtovanju ter fazni obnovi.  
V šolski klimi so zaznali povečano število med vrstniškega nasilja, zato bodo v prihodnje še okrepili preventivo in 
vzgojno delovanje.  
Usmerjenost v kakovostno izvajanje obveznega in razširjenega programa osnovne šole zahteva nove pristope na 
različnih področjih dela tako za strokovne delavce, kot tudi učence in starše. V prihodnje bodo zato razvijali:  

• formativno spremljanje znanja – učenci morajo postati aktivni udeleženci učnega procesa, od načrtovanja do 
evalvacije. Prireditev ob začetku šolskega leta in sprejemu prvošolcev,  

• FIT pedagogiko - model inovativne pedagogike, izobraževalnih programov, tehnik, vsebin in smernic, ki se bodo 
osredotočale na povečano uporabo gibanja in telesne aktivnosti v predšolskem in osnovnošolskem obdobju,  

• kolegialne hospitacije – spoznavanje primerov dobre prakse, uporaba v svoji praksi in ustvarjanje dobrih, zaupanja 
vrednih odnosov ter varnega okolja,  

• spodbujanje in razvijanje primernega vedenja učencev v šoli in pri delu na daljavo spodbujajo k razvijanju dobrih 
medsebojnih odnosov (teme meseca), gradnji razredne skupnosti, skupnem načrtovanju (podjetniške 
kompetence) in medsebojnem spoštovanju, kar je pogoj za prijetno in pozitivno šolsko klimo,  

• odkrivanje učenčevih močnih področij in sposobnosti,  

• samodisciplino in samoregulacijo,  

• aktivno vlogo učencev pri izgradnji prepoznavnosti šole in ustvarjanju lastne pozitivne klime in kulture,  

• povezovalno miselnost pri učencih v odnosu do drugih šol (Erasmus projekt, mreženje med šolami,….).  
 
Ocenjujejo, da skladno z opredeljenimi standardi in normativi, ki veljajo za šolsko dejavnost poslujejo gospodarno in 
učinkovito, da so z razpoložljivimi sredstvi poslovno leto 2022 uspešno in strokovno zaključili.  
V letu 2023 imajo pred seboj velike izzive. Zavedajo se, da so sredstva omejena, zato morajo skupaj z ustanoviteljem 
načrtovati odgovorno. Zavod mora slediti tehnološkim trendom in jih uvajati v svoje delo.  
Vizijo razvoja zavoda gradijo z vsemi deležniki. V njej se želijo dotakniti področja razvoja vrtca v Brdih, razvoja šole, 
izgradnje manjkajoče infrastrukture, obnove trenutne infrastrukture, itd.. Prepričani so, da je kvaliteten razvoj zavoda 
mogoč le ob jasni začrtani poti. Lokalna skupnost mora zavodu zagotavljati dobre pogoje za delovanje in razvoj. Interes 
nas vseh mora biti skupen, da zagotovijo Briškim otrokom čim bolj enakovredne in kvalitetne pogoje za razvoj pri 
vključevanju v življenje. Letno poročilo je bilo izdelano v februarju 2022 in poslano na AJPES do 28.02.2023 in na 
Občino Brda. Svet zavoda je poročilo obravnaval 28. 2. 2023.  
 
Zavod je leto 2022 zaključil z presežkom prihodkov nad odhodki v višini 312 €. Predlagajo, da se presežek oziroma del 
ostanka nerazporejenih sredstev v letu 2023 nameni za nakup osnovnih sredstev. Ostanek nerazporejenih sredstev na 
kontu 985 ostanejo nerazporejena za morebitno pokrivanje presežka odhodkov nad prihodki v naslednjih letih. 
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Predsednik Komisije za negospodarske dejavnosti Robert Feri pove, da komisija poročila ni obravnavala zaradi 
prepozno prejetega gradiva za obravnavo.    
 
Nadja Šfiligoj izpostavi delovanje šolske kuhinje. Ne samo oprema ampak tudi sam prostor sploh ni primeren za 
pripravo tako velike količine obrokov. Pripravlja se obroke za vse generacije, od jasličnih oddelkov v vrtcu do obrokov 
za starejše. Kot bivša vodja vrtca dobro pozna problem stiske s prostorom in neprimerno opremo. Predlaga, da bi v 
bodoče v sklopu izgradnje novega vrtca razmislili tudi o možnosti dozidave kuhinje za vrtec. V šolski kuhinji naj bi se 
kuhalo za šolo in za tiste, ki si doma ne morejo skuhati kosila. Naj bo kuhinja dosegljiva tistim, ki potrebujejo topel 
obrok. Kosila potrebuje zelo veliko starejših ljudi. Predlaga, da bi razmišljali v tej smeri, da bi se v prihodnje to uredilo. 
Tako bi zadostili potrebam vseh ljudi v Brdih.  
 
Uroš Kobal pojasni, da se danes to že vse počne, kljub temu, da imajo izdelan strokovni izkaz, kaj današnje kapacitete 
ponujajo. Kosila zagotavljajo vsem, ki za to zaprosijo. V letu 2022 so največ materialnih sredstev vložili ravno v kuhinjo. 
Kuhinja trenutno ni v skladu s sanitarnimi standardi, to naj bi v letošnjem letu uredili. Večji problem je kuhinja v 
Kojskem. Tako na Dobrovem kot tudi v Kojskem skrbijo za ostale občane. Tudi sam se strinja, da je potrebno razmišljati 
v tej smeri, kar pa je seveda spet pogojeno s finančnimi sredstvi.  
 
Nadja Šfiligoj pove, da ne gre samo za šolsko kuhinjo na Dobrovem ampak tudi za kuhinjo v Kojskem, kjer je še večji 
problem. Prav to je pomembno, da se v šolski kuhinji kuha kvalitetno in da se tudi ta kvaliteta ponuja ostalim. Nekateri 
občani, ki ne koristijo kosil iz šolske kuhinje, se poslužujejo kosil iz gostiln. S ponudbo gostiln niso zadovoljni in se 
pritožujejo. Želela bi, da se poskrbi za občane Brd, da bodo uživali kvalitetno hrano.  
 
Gorana Simčiča kot člana Komisije za gospodarske dejavnosti zanima, zakaj ni večjega interesa za obisk podjetniškega 
krožka s strani učencev.  
 
Uroš Kobal pove, da se v kolektivu tega zavedajo. V letu 2022 so imeli ravnatelji prav na to temo izobraževanje. 
Rečeno je bilo, da se bodo v naslednjem ciklu mentorji udeležili izobraževanja. Sam se tega zaveda in želel bi si, da se 
tudi na tem področju naredi preboj naprej. S strani direktorice Primorskega tehnološkega parka je prejel zagotovilo in 
podporo pri izpeljavi tega projekta. Potreben je strokoven pristop tako za mentorje kot tudi za učence.  
 
Miloš Protić se sprašuje ali resnično še ni poskrbljeno za požarno varnost na šoli. V kolikor je temu tako pomeni, da so 
vse inštalacije dotrajane. To bi bilo potrebno čim prej urediti. Če ni urejena požarna varnosti predvideva, da šola ni 
zaščitena s protivlomnim sistemom.  
Ali na šoli menijo, da so dovolj uspešni pri koriščenju donatorskih sredstev.  
 
Uroš Kobal pojasni, da je bil pred dvema mesecema opravljen strokovni nadzor. Pregledani so bili vsi objekti. Sami 
objekti so tako stari, da so ravno malo prestari, da bi lahko novejši sistemi funkcionirali. V centralni šoli ni vgrajenega 
nobenega sistema, delno le v prizidku, kjer je zgolj razsvetljava. Imajo mnogo predolge evakuacijske poti. To so ključni 
izzivi za naprej. Postavlja se tudi vprašanje, kako je šola prilagojena za gibalno ovirane osebe. Glede inštalacij pove, da 
bo potrebno to urediti v več fazah. Zadeve rešujejo sprotno.  
 
Glede donacij pove, da bi bilo mogoče smiselno več narediti na tem področju. Za manjše stvari poskušajo ciljno vplivati 
in vzpodbuditi starše in otroke.  
 
Uroš Kobal še doda, da je nujno potrebno pripraviti gradivo za spremembo cene vrtca.  
 

Ad 9. 
 
Predstavitev projekta »Nova enota vrtca na Dobrovem« 
 
Projekt predstavita arhitekta Boštjan Hvala in Erik Brus.  
 
Predvidena lokacija za Novo enoto vrtca Dobrovo leži v severnem delu naselja Dobrovo v Goriških Brdih. Na severnem 
delu območja je ob krajevni cesti zasnovana večstanovanjska gradnja s poslovnimi prostori v pritličju. V nadaljevanju 
proti severu, je celotno območje namenjeno objektom predšolske in šolske vzgoje ter zunanjim športnim in zelenim 
površinam. Na območju z namensko rabo CDi- Druga območja centralnih dejavnosti (OPN Občina Brda) se nahaja 
Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo in Vrtec Dobrovo na južnem in centralnem delu. V nadaljevanju Osnovne šole 
je predvidena telovadnica Osnovne šole, za katero je izdelana projektna dokumentacija. Celotno območje se od juga 
proti severu terasasto spušča proti vodotoku Reka. Na zahodni strani je zasnovan borov gozdiček, na vzhodni pa 
travnate in obdelovalne površine. Dostopi in dovozi do območja so vzpostavljeni na zahodni in vzhodni strani območja. 
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Obstoječa gradnja je v celoti komunalno opremljena, nekatere izboljšave predvideva projektna dokumentacija 
Telovadnice osnovne šole Dobrovo. 
 
Občina Brda se že več let sooča s prostorsko stisko objektov za vzgojo in izobraževanje predšolskih otrok. Ker 
demografski trendi nakazujejo nadaljnjo nadaljevanje rasti števila mladih družin in ponovno naseljevanje le teh, se 
izkazuje bistvena potreba po omogočanju vzgoje in izobraževanja predšolskih otrok na območju Goriških Brd. Za 
trenutno situacijo na območju Občine Brda je slednje bistvenega pomena, kakor tudi za revitalizacijo območja in 
nadaljnji razvoj. Glede navedenega je Občina Brda zaznala potrebo po izgradnji Nove enote vrtca Dobrovo. Glede na 
aktualne in nadaljnje kazalce se izkazuje potreba po vrtcu z štirimi enotami prvega starostnega obdobja. Nova enota 
vrtca Dobrovo se glede na razpoložljive prostorske kapacitete umešča v območje obstoječe predšolske in šolske 
dejavnosti ter športnih in zelenih površin. Predvidena je površina za dozidavo dveh enot v primeru potrebe v 
kasnejšem obdobju.  
 
Mikrolokacija umestitve Nove enote vrtca Dobrovo se prilagaja in izkorišča terasasto zasnovo terena, okoliške 
obstoječe in predvidene programe ter orientacijo in poglede glavnih programskih enot vrtca – igralnic ter skupnega 
večnamenskega prostora. Vstopni prostor z vertikalnimi komunikacijami, ki oblikuje skupni atrij se nahaja na južni 
strani. Vhod v objekt je zasnovan na južni in vzhodni strani. Ta se nadaljuje v osrednji večnamenski prostor vrtca, ki se 
odpira proti severu. JJV orientacija igralnic, atrijev in zunanji igralnih površin zagotavlja primerno osončenost 
programa, SSZ orientacija osrednjega večnamenskega prostora pa izjemno veduto krajine, posameznih zaselkov ter 
obdelovalnih površin, značilno za območje Goriških Brd, ki skozi severno zasteklitev “vstopa” v objekt. Zunanje igralne 
površine (tartan, kamniti drobljenec) so zasnovane na južni in vzhodni strani objekta. Zelene površine so zasnovane na 
severni strani. 
 
Vrtec je orientiran v smeri SSZ-JJV. Igralnice in atriji so orientirani v smeri JJV. Dostop in dovoz do vrtca se vrši iz južne 
strani. Pred vrtcem je zagotovljeno parkiranje za uporabnike in pločnik za dostop do zavarovanih površin. V južnem, 
sprednjem delu, je zasnovan dostop preko rampe in stopnišča do nivoja kote 0,00 objekta in nadkritih programov. 
Predprostor vrtca – Večnamenski atrij / igrišče na jugu omejuje rampa in teren, ki se spušča proti vhodu. Vzhodni del 
zatravljene površine se terasasto spušča od jugovzhoda proti severozahodu in s tem omogoča jutranjo osončenost 
atrija in osrednjega prostora. Streha je zasnovana kot ekstenzivna zelena streha. 
Na skrajnem vzhodnem delu je dovozna rampa za servisna in gospodarska vozila in omogoča ločene dostope, vhode 
ter neovirano uporabo kuhinje in strojnice (prostore hišnika in vzdrževalca objekta ter zunanjih površin). 
Programska zasnova objekta Nove enote vrtca Dobrovo je oblikovana iz osrednjega prostora, ki predstavlja 
večnamenski prostor, ki ga je mogoče po potrebi programsko razdeliti (vstopna avla, prostor za telesne aktivnosti, 
predstave, proslave…..). Vzhodno od osrednjega prostora so vzpostavljeni servisni prostori (tehnični prostor, razdelilna 
kuhinja, shramba), zahodno pa prostori vodstva in vzgojiteljic (prostor za individualno delo, zbornica, sanitarije za 
zaposlene in obiskovalce, pralnica).  
Južno od osrednjega prostora so nanizane garderobe in igralnice, ki se preko atrijev odpirajo na južno igralno površino. 
Vsaka igralnica ima zagotovljene sanitarije in previjalnico dostopno iz igralnice. Vsi prostori imajo svetlo višino 3,00m, 
večnamenski prostor višino 3,60m. Zunanje sanitarije in shramba za vrtna igrala umeščena pod zunanjim stopniščem 
in so dostopna iz zunanjega Večnamenskega atrija/igrišča. Celotna zunanja površina namenjena dostopu, zazelenjena 
površina in igralna površina je zamejena z transparentno ograjo višine 1,8m. Vsa potrebna dodatna površina za igrala 
se koristi na sosednjih športnih in zazelenjenih površinah. 
Zasnova Nove enote vrtca Dobrovo omogoča dozidavo dveh igralnic brez posegov v programsko in gradbeno zasnovo 
osnovnega objekta. 
 
Jurija Špacala zanima, zakaj se je projektant odločil za zeleno streho.  
 
Boštjan Hvala pojasni, da je celotno območje zeleno in se streho vidi kot peto fasado. Vidi se jo iz celotnega preddverja 
šole z dostopom, ker je objekt postavljen nižje od šole.  
 
Erik Brus pojasni, da gre za streho, ki je prekrita z mahovi, lišaji in nizkim rastjem. Za to ni potrebno veliko vzdrževanje.  
 
Jurij Špacal se s tem ne strinja, saj je za zeleno streho potrebnega veliko vzdrževanja in jo bo potrebno v roku treh let 
zamenjati.  
 
Nadja Šfiligoj je s predstavljenim projektom zelo zadovoljna, saj je strokovno zelo dodelan.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja predlaga, da bi bilo smiselno razmišljati o samooskrbi tovrstnega objekta, glede na to, da gre 
za 800m2 strehe. Smiselno bi bilo uporabiti tudi v energetske namene v smislu dvigovanja okoljske zavesti že pri 
najmlajših.  
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Damjan Birtič pove, da je iz predstavljenega projekta moč razbrati, da iz novega objekta ni mišljena povezava s starim 
objektom vrtca. To bi bila popolnoma ločena enota.  
 
Boštjan Hvala pojasni, da je objekt predviden za prvo starostno skupino. Edina povezava, ki je predvidena je cesta do 
razdelilne kuhinje. Cesta pelje naprej po stopnicah do igrišča starega vrtca. Vrtec mora biti tudi sicer ograjen.  
 
Damjan Birtič pove, da je pri obstoječem vrtcu ena glavnih težav prometna ureditev. Cesta je zelo ozka in ob določenih 
urah je ogromno prometa. Tako zjutraj kot tudi v popoldanskem času je včasih stanje nevzdržno. Pred časom so 
potekali pogovori tudi o ureditvi krožnega prometa. Upanje je bilo, da se bo z ureditvijo novega vrtca uredilo tudi 
krožni promet okoli vrtca, to pomeni, da bi z ene strani vstopali in na drugi strani izstopali iz območja vrtca. Strinja se s 
projektom, problem prometne ureditve pa bo ostal. Tako vstop kot tudi izstop iz območja vrtca poteka po zelo ozki 
cesti. Povezava na glavno cesto bi ostala taka, kot je sedaj pod starim zdravstvenim domom. Promet se bo prestavil na 
drugo nevarno križišče na območju Dobrovega.  
 
Dejan Rusjan pove, da se na občini navedenega problema zavedajo. Z izgradnjo nove enote vrtca se bo pridobilo 
dodatna parkirišča. Drži ugotovitev, da je pot zelo ozka. Vzporedno s tem projektom ima občina tudi že oddano 
naročilo projektantu ceste za vzpostavitev javne poti pod šolo, predvidena je razširitev te poti, kot je bilo prvotno že 
načrtovano v sklopu projekta za izgradnjo nove telovadnice. V obravnavi bo tudi obstoječe avtobusno postajališče. 
Severno od novega vrtca je zazidalno območje, kjer je predvidena soseska stanovanjskih blokov oz. gre za območje 
centralnih dejavnosti. Naloga občine je, da vzporedno pelje tudi projekt ureditve kategorizirane javne poti. Iskalo se bo 
možne rešitve za razširitev priključka.  
 
Dejan Rusjan še doda, da se priključek pri starem vrtcu rešuje v sklopu projekta rekonstrukcije regionalne ceste in 
pločnika. Rešuje se preglednost nevarnega priključka. Pri starem vrtcu je potrebna še ureditev parkirnega mesta z 
določenim številom parkirnih mest.  
 
Župan Franc Mužič pove, da se intenzivno dela na ureditvi priključka pri starem vrtcu, vendar je občina naletela na 
težavo ureditve lastništva parcele na odseku, kjer naj bi se uredilo prometno varen dostop oz. izstop iz območja 
starega vrtca. Strinja se, da je problem tudi ureditev dostopa do novega vrtca. Potrebno bo urediti tudi dodatno 
prometno signalizacijo, saj je potrebno zagotoviti varen dostop do vrtca.     
 
Vodstvo šole izrazi željo po razpravi. Predsedujoči da na glasovanje sklep, da se vodstvo šole lahko vključi v razpravo.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Nives Cukjati pove, da je bila tudi sama pobudnica za izgradnjo nove enote vrtca. Obstoječi vrtec je zelo star in bi bil 
potreben konkretne obnove. Priporočljivo je tudi, da so jaslični oddelki locirani na posebni lokaciji in zato so si v vrtcu 
prizadevali, da bi zgradili nov vrtec, kjer bi najmlajšim otrokom omogočili varno vzpodbudno okolje, ki ga sedaj nimajo. 
Glede dostopa do vrtca verjame, da se bo našla ustrezna rešitev.  
 

Ad 10. 
 

Strategija za trajnostni razvoj in trženje turizma v Občini Brda 2023 – 2028 
 
Strategijo predstavita Tina Novak Samec – ZTKMŠ Brda in Slavka Zupan – K&Z, Svetovanje za razvoj d.o.o.  
 
Namen strategije je opredeliti in z vsemi ključnimi skupinami deležnikov uskladiti razvojno smer in prioritete Občine 
Brda na področju turizma do leta 2028 ter to področje tesno povezati s presečnimi politikami.  
Strategija ponudnikom, podjetjem in investitorjem sporoča razvojne ambicije Občine Brda in destinacijske 
management organizacije (Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda), zavodom, izvajalcem javnim službam pa 
služi kot vodilo pri delovanju. 
 
Gre za opredelitev krovnega razvojnega koncepta za področje turizma za občino Brda – z vključitvijo oziroma navezavo 
na ključne presečne politike (kmetijstvo, mobilnost ter ambient in urejanje prostora) – s katerimi je turizem v občini 
Brda tesno povezan oziroma ga ni mogoče obravnavati in strateško razvijati brez teh politik. Dejstvo je, da je 
kakovostno bivanjsko okolje tudi predpogoj za privlačno turistično destinacijo, hkrati pa ustvarja pogoje za spodbuden 
podjetniški in investicijski ekosistem. Tesnejša razvojna integracija in holističen pristop k povezovanju posameznih 
področij zagotavlja tudi večjo podporo vseh skupin deležnikov in bolj trajnosten razvoj.  
 
Proces priprave strategije turizma je potekal od marca 2022 do marca 2023 in sicer skozi naslednje faze: Usklajevanja z 
naročnikom in Delovno skupino za spremljanje in usmerjanje projekta je potekalo skozi celoten proces nastajanja, s 
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širšo Strateško skupina na dveh srečanjih aprila in novembra 2022. Izvedena je bila spletna anketa med najširšim 
krogom deležnikov na območju, vključno s prebivalstvom (september-oktober 2022, za prebivalce in ponudnike je 
ostala odprta vse do decembra. Izvedene so bile fokusne delavnice o razvoju turizma in strateških usmeritvah na 
območju, prva z oljkarji in sadjarji (9. maja 2022), druga pa za področje turizma in vinarjev (22. junija 2022). 
Sledila je predstavitev predloga dokumenta Svetu in Strokovnemu svetu ZTKMŠ Brda ter Strateški skupini (22. 
novembra 2022), predstavitev podžupanom in predstavnikom svetniških skupin (26. januarja 2023) in javna 
predstavitev (28. februarja 2023). 
 
Namizne raziskave, interne delavnice, inputi naročnika in javno dostopni podatki: 
Vsa poglavja strategije so podprta z namiznimi raziskavami in internimi raziskavami in delavnicami izvajalca. 
Uporabljali smo javno dostopne statistične in analitične podatke iz virov, kot so: dokumentacija naročnika, SURS in 
AJPES ter aktualne sektorske in druge strategije na ravni Slovenije, regije in Občine.  
 
Strategija razvoja in trženja turizma v občini Brda 2023 – 2028 upošteva:  

• Sektorske politike in odloke Občine Brda; 

• Opredelitve Regionalnega razvojnega programa Goriške razvojne regije 2021 – 2027; 

• Razvojni načrt turizma Biosfernega območja Julijske Alpe 2025+; 

• Strategijo slovenskega turizma 2022 – 2028; 

• kakor tudi Strategijo razvoja Slovenije 2030, usmeritve regionalne in kohezijske politike EU do leta 2027, Načrt za 
okrevanje in odpornost ter cilje podnebne nevtralnosti EU do leta 2050 in cilje trajnostnega razvoja Organizacije 
združenih narodov. 

• Poleg prepoznanih potreb in trendov se upošteva tudi investicijski potencial proračuna Občine Brda (razvojni 
potencial proračuna 1,5 mio EUR). 

 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Strategijo za trajnostni razvoj in trženje turizma v Občini Brda 2023 – 2028. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
ZA je glasovalo 13 svetnikov, PROTI pa 2 svetnika. Sklep je sprejet.  

 
Ad 11. 

 
Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2022 
 
Poslovno poročilo predstavi Tina Novak Samec – ZTKMŠ Brda.  
 
MERLJIVI CILJI ZTKMŠ Brda 2022 
 
Finančni načrt ZTKMŠ Brda 
Kriterij delež lastnih sredstev: 

• Do 15 % lastnih sredstev 
 
Delovanje na področju turizma 
Kriterij za delovanje na področju turizma: 

• Ohranjanje št. nočitev na nivoju leta 2021 (58.420 nočitev). 

• Ohranjanje prihodkov iz naslova turistične takse na nivoju leta 2021 (106.923,80 €). 
 
Delovanje Vile Vipolže 
Kriterij trženja Vile Vipolže: 

• 15 plačljivih dogodkov in poročnih slavij 
 
Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela 
Kriteriji za delovanje na področju mladinskega dela: 

• organizacija poletnega in zimskega varstva (vključenost 50 otrok v poletnem obdobju, vključenost nad 20 otrok v 
zimskem obdobju) 

• organizacija poletnih kampov (raznovrstni športni na več lokacijah v Brdih) 

• organizacija vsaj enega dogodka ali delavnice za otroke in mlade na mesec (v času sproščenih ukrepov) 

• vključenost otrok in mladih v Mladinski center – do 50 otrok na teden 
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Delovanje na področju športa 
Kriterij za ocenjevanje uspešnosti: 

• organizacija vsaj enega mednarodnega dogodka na področju športa na leto 
 
DOSEGANJE MERLJIVIH CILJEV 
 
Finančni načrt ZTKMŠ Brda 
Kriterij delež lastnih sredstev: 

• do 15 % lastnih sredstev 
 
Lastni delež se je v letu 2022 v primerjavi z letom 2021 povečal. Pri planiranju so bili z vidika lastne udeležbe še vedno 
nekoliko skromnejši glede na izjemno negotove razmere na trgu in zaradi še vedno zaostrenih COVID ukrepov v prvi 
polovici leta in v času planiranja. Beležili so povečanje št. poročnih slavij in poslovnih dogodkov v Vili Vipolže tako 
napram letu 2021, kot tudi napram zelo uspešnemu letu 2019. Povečali so se vsi prihodki tako iz naslova pridobitne 
tržne dejavnosti kot iz naslova javne službe. Uspešni pa so bili na LAS razpisih in na razpisu STO, za promocijo 
destinacije. 
 
Delovanje na področju turizma 
Kriterij za delovanje na področju turizma: 

• Ohranjanje št. nočitev na nivoju leta 2021 (58.420 nočitev). 

• Ohranjanje prihodkov iz naslova turistične takse na nivoju leta 2021 (106.923,80 €). 
 
Glede na še vedno koronsko obarvan začetek 2022 in omejitev potovanj, ki so jih bili v prvih mesecih deležni, ter ob 
dejstvu, da so v letu 2021 dosegali zavidljive rezultate iz naslova koriščenja turističnih bonov, so v letu 2022 vstopili s 
prepričanjem, da bo turistični obisk iz leta 2019 težje zasledovati. Ne glede na vse, ter ob novembrskem in 
decembrskem zaprtju hotela San Martin, ki predstavlja z vidika ustvarjenih nočitev pomemben delež v celotni masi, so 
uspešno zaključili sezono. Glede na leto 2021 so beležili kar minimalno rast št. nočitev in posledično turistične takse. 
Če so v prvi polovici leta upad gostov iz tujine uspeli nadomestiti s prihodom slovenskih gostov, so v drugi polovici leta 
že beležili povečan prihod tujih gostov. Leto so zaključili v razmerju 58 % ustvarjenih nočitev s strani tujih gostov in 
skoraj 42 % nočitev s strani domačih gostov. Prav tako so si pri komunikaciji in promociji prizadevali pri pridobivanju 
gostov višjega socialnega statusa, kar posledično pomeni tudi pospeševanje prodaje in višanje prihodkov pri prodaji 
vseh ostalih storitev in proizvodov na destinaciji. 
 
Delovanje Vile Vipolže 
Kriterij trženje Vile Vipolže: 

• 15 plačljivih dogodkov in slavij 
 
Posledice COVID-19 krize so se še vedno čutile tudi v letu 2022. V prvi polovici leta skorajda niso beležili poslovnih 
dogodkov, saj so bili v veljavi še številni ukrepi. Večina poslovnih dogodkov v letu 2022 je bila izvedena v drugi polovici 
leta, predvsem v jeseni. Ne glede na prvo polovico leta jim je uspelo povečati število poslovnih dogodkov v primerjavi z 
letom 2021. Beležili so poslovne dogodke tako za male kot tudi za velike skupine. V primerjavi z letom 2021 se je 
povečalo tudi število poročnih slavij, ki pa tudi puščajo prostor za izboljšave, saj so imeli še nekaj prostih terminov v 
poletnih mesecih. Leto 2022 je bilo z vidika organizacije porok, ki zahteva planiranje vsaj pol leta vnaprej še precej 
negotovo. Vila Vipolže je pridobila certifikat Green key ter znak Slovenia Green za sobe, atrakcijo, kongresni prostor in 
kulinariko. Z letom 2022 so začeli tudi s trženjem sob v Vili Vipolže, predvsem za poročne pare in poslovne goste. 
Poskusno so pričeli s trženjem sob za samostojne obiskovalce, saj so z Ministrstvom za kulturo še delali na nabavi 
osnovnih sredstev (postelje, kopalniška in druga galanterija…), saj si prizadevajo za kategorizacijo sob s 4 ****. 
 
Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela 
Kriteriji za delovanje na področju mladinskega dela: 

• organizacija poletnega in zimskega varstva (vključenost 50 otrok v poletnem obdobju, vključenost nad 20 otrok v 
zimskem obdobju) 

• organizacija vsaj enega dogodka ali delavnice za otroke in mlade na mesec (v času sproščenih ukrepov) 

• vključenost otrok in mladih v Mladinski center - do 50 otrok na teden 
 
V letu 2022 je bilo varstvo organizirano in izpeljano v času vseh šolskih počitnic. Vpis v poletno počitniško varstvo je bil 
rekorden, kar je zagotovo sad večletnega truda, izboljšav in nadgraditev vsebin in aktivnosti. V progam je bila 
vključena tudi ena punca s posebnimi potrebami. Zagotovljeno ji je bilo primerno spremstvo. 
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FEBRUAR 2022: 

• 25 urni, brezplačni tečaj francoščine (17 vključenih oseb, razpisanih 15 mest) 
MAREC 2022: 

• Startup izziv Brda (18. 3. - 20. 3.), podjetniški izziv za mlade (17 vključenih oseb) 
APRIL 2022: 

• Tečaj lego robotike z Lego WeDo 2.0 (trije termini) (12 vključenih oseb, razpisanih 12 mest) 

• Medgeneracijska delavnica: Spleti si svojo košaro (začetna) 

• Medgeneracijska delavnica: Spleti si svojo košaro (nadaljevalna) 

• 30 urni, plačljiv tečaj ruskega jezika (6 oseb) 
MAJ 2022: 

• plačljiv tečaj ruskega jezika (nadaljevanje iz aprila) (6 oseb) 
OKTOBER 2022: 

• Tečaj lego robotike z Lego WeDo 2.0 (tečaj izveden v treh terminih) (12 vključenih oseb, razpisanih 12 mest) 

• Potopisno predavanje: Potovanje v skrivnostno dušo Sardinije 
 
Delovanje na področju športa 
Kriteriji za ocenjevanje uspešnosti: 

• organizacija vsaj enega mednarodnega dogodka na področju športa na leto 
 
Eco maratona Brda – Collio (8. in 9. 10.) 
8. in 9. oktobra so skupaj z italijanskimi partnerji (ASD Maratona delle città del vino) zapeljali novo edicijo čezmejnega 
tekaškega maratona Eco maratona Brda - Collio. Dogodek je letos potekal osmič, v skupni organizaciji pa že šesto leto. 
Dogodek je vsekakor priložnost za rekreacijo v naravi ter občudovanje našega izjemnega teritorija, saj poti vodijo 
mimo najlepših naravnih in kulturnih znamenitosti na italijanski in slovenski strani Brd. Edinstven projekt, ki povezuje 
čezmejna območja, združuje ljubitelje aktivnosti v naravi in promovira zdrav način življenja. 
V sklopu dogodka so se odvile naslednje aktivnosti: 

• MINI TRAIL / 10 km 

• TRAIL / 22 km 

• ECOMARATONA COLLIO BRDA / 48 km 

• POHOD / 3, 7, 12 in 20 km 
 
28. dirka po Sloveniji (15. - 19. 6.) 
Kolesarska dirka Po Sloveniji se je začela v Novi Gorici ter potekala po istih cestah kot etapa znamenitega Gira d' Italia 
leto prej. Zaobšla je seveda tudi precejšnji del Brd (Cerovo, Vipolže, Dobrovo, Zali Breg, Šmartno, Gonjače, Vrhovlje). 
Odmevni dogodek je ponovno povezal Brda in preko direktnega prenosa na TV (Eurosport), katerega je podprla tudi 
STO, ponovno promoviral Brda v svetu. 
 

Ad 12. 
 
Soglasje k imenovanju direktorja JZGRD – Gasilska enota Nova Gorica   
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Svet zavoda JZGRD – Gasilska enota Nova Gorica je Občino Brda z dopisom dne 24. 3. 2023 zaprosil za obravnavo in 
podajo soglasja k imenovanju Aleša Bajca za direktorja JZGRD – Gasilska enota Nova Gorica.     
Svet zavoda JZGRD – Gasilska enota Nova Gorica v skladu z določili Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda za gasilsko in 
reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica (Uradni list RS, št. 32/12) prosi občine soustanoviteljice, da podajo 
soglasje k imenovanju direktorja zavoda.   
Svet zavoda je na svoji 8. redni seji dne 23. 3. 2023 imenoval Aleša Bajca za direktorja zavoda za štiri letno mandatno 
obdobje.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predlog soglasja obravnavala na 2. korespondenčni seji, ki je 
potekala od 6. 4. 2023 do 11. 4. 2023 in sprejela naslednji sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da poda pozitivno 
mnenje k imenovanju Bajc Aleša za direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova 
Gorica. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Aleša Bajca za direktorja Javnega zavoda za gasilsko in 
reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica za štiri letno mandatno obdobje.  

2.  Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 13. 

 
Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev in ravnateljev javnih 
zavodov – 2. del 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Skladno z 21. členom Zakona o sistemu plač v javnem sektorju (ZSPJS) so javni uslužbenci lahko upravičeni do teh oblik 
delovne uspešnosti: 

• redna delovna uspešnost, 

• delovna uspešnost iz naslova povečanega obsega dela in 

• delovna uspešnost iz naslova prodaje blaga in storitev na trgu. 
 
7. člen Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da direktorjem v javnih zavodih, javnih agencijah, javnih 
skladih in drugih osebah javnega prava se del plače za redno delovno uspešnost v okvirih, ki jih določa zakon, izplačuje 
enkrat letno na podlagi poslovnega poročila, in sicer za redno delovno uspešnost v preteklem letu. 
 
Višino dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev, direktorjev in tajnikov določi organ, pristojen za njihovo 
imenovanje (22.a člen ZSPJS) na podlagi meril, ki jih določi pristojni minister. 
Nadalje Uredba o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da organ, pristojen za imenovanje direktorja, mora pri 
odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja. Ustanovitelj zavoda izda 
soglasje za izplačilo dela plače za delovno uspešnost najpozneje v 30 dneh po prejemu vloge za izdajo soglasja. Če 
ustanovitelj soglasja v 30 dneh od prejema popolne vloge ne izda oziroma njegove izdaje ne zavrne, se šteje, da je 
soglasje dano. 
 
Na tej podlagi je Občina Brda prejela s strani svetov javnih zavodov, katerih je ustanoviteljica, vlogo za izdajo soglasja k 
izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja oziroma ravnatelja, in sicer po marčevski seji še: 
 
1. Nadzorni svet Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je dne 17. 3. 2023 na Občino Brda naslovil vlogo za 

izdajo soglasja k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice javnega sklada za leto 2022. Vlogi je 
bil priložen sklep Nadzornega sveta sklada, ki je bil potrjen na seji dne 14. 3. 2023.  

 
Občinski svet kot organ ustanovitelja je zaprošen za podajo soglasja k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorice javnega sklada za leto 2022, kot predlaga nadzorni svet sklada. 
 
Predlog sklepa o  soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice za leto 2022 je obravnavala 
tudi Komisija za gospodarske dejavnosti na 3. redni seji dne 17. 4. 2023 in sprejela predlog sklepa, da se direktorici 
JSMGG izplača nagrada za delovno uspešnost v višini 4% sredstev letne osnovne plače, kar znaša 1.248,61 EUR bruto. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občina Brda podaja Nadzornemu svetu Javnega sklada malega gospodarstva Goriške soglasje za izplačilo dela 
plače za redno delovno uspešnost direktorice za leto 2022. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Občina Brda je dne 18. 4. 2023, prejela še vlogo za izdajo soglasja k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnatelja javnega zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo. Svet zavoda je na svoji 19. (korespondenčni) seji, ki 
se je zaključila 17. 4. 2023 ob 15.00, obravnaval redno delovno uspešnost ravnatelja in sprejel sklep, ki je vlogi tudi 
priložen. Na podlagi 7. člena Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju svet zavoda prosi občino ustanoviteljico za 
podajo soglasja k sprejetemu sklepu. 
Javni zavodi s področja šolstva predložijo Zahtevek za izplačilo redne delovne uspešnosti na Ministrstvo za vzgojo in 
izobraževanje. Zahtevku je potrebno priložiti tudi soglasje ustanovitelja. Rok za podajo zahtevka pa je 30. 4. 2023. V 
sled navedeni časovni stiski se podaja predlagani Sklep v potrditev Občinskemu svetu na seji Občinskega sveta.  
 
Sprejem predlaganega sklepa ne pomeni dodatnih finančnih obveznosti za proračun Občine Brda. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo soglasje za izplačilo dela plače za redno 
delovno uspešnost ravnatelja za leto 2022. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Ad 14. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli št. 930/5 k. o. Kozana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Parcela št. 930/5, k. o. Kozana v naravi predstavlja stopnišče k stanovanjski stavbi Kozana 65 in ne služi več namenu 
javne poti,  zato  je potrebno navedeno zaznambo izbrisati. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra 
 

1. S  tem sklepom  se ukinja  kot javno dobro – pot:  
- ID znak: parcela 2288 930/5 katastrska občina 2288 KOZANA parcela 930/5 (ID 7308605) 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 15. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 4. redne seje  
 
Miloš Protić 
S podanim odgovorom ni zadovoljen. Vezano na transparentnost dela občinskega sveta in hitrejšega prenosa 
informacij med občinsko upravo in občinskim svetom ne bi bilo nič narobe, če bi pripravili kratek povzetek aktivnosti 
preteklega obdobja.  
 

Ad 16. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Nadja Šfiligoj  
Predstavljeno je bilo Letno poročilo Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2022. Tudi vrtec pri OŠ Alojza 
Gradnika Dobrovo se financira iz občinskega proračuna in s strani staršev. Meni, da bi morala biti občina seznanjena o 
poslovanju vrtca, zato predlaga, da šola pripravi poročilo o finančnem poslovanju vrtca.   
 
Vilko Prinčič  
V Brdih sta trenutno aktualni dve gradbišči in sicer izgradnja obvoznice Kojsko in izgradnja kolesarske poti Dobrovo – 
Vipolže. Dnevno skozi vas Cerovo pelje ogromno težkih kamionov in cesta je na določenih delih (npr. pri pokopališču v 
Gornjem Cerovem) že povsem uničena zaradi težkega tovora. Predlaga, da se po dokončanju obeh investicij izvede 
sanacija ceste.  
 
Miloš Protić 
Pobuda se navezuje na odlaganje smeti na bivšem odlagališču v Imenju. Med vaščani je zaradi ureditve nove lokacije 
kontejnerskega mesta v Imenju, precej negodovanja. Nekaj starejših občanov, ki so brez vozila, smeti ne morejo 
odlagati na novi lokaciji. Kljub temu, da je Komunala Nova Gorica d. d. odstranila zabojnike, nekateri občani še vedno 
odlagajo smeti na bivšem odlagališču in jih puščajo v vrečkah.   
 
Goran Simčič 
Predstavi pobudo občana Matjaža Četrtiča iz Kojskega:  
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dr. Karol Peter Peršolja  
1. Na Direkcijo RS za infrastrukturo naj se poda vloga za pridobitev soglasja za postavitev opozorilne table »VI 

VOZITE ….. km/h« iz smeri Kojskega proti Gonjačam pred krožiščem.  
2. Predlaga, da se v sklopu izgradnje obvoznice Kojsko izpelje postopek in pridobi soglasje Direkcije za infrastrukturo 

za dopolnitev obstoječe prometne signalizacije in postavitev označevalnih tabel za vasi Hum, Podsabotin in 
Cerovo.   

 
Ad 17. 

 
Realizacija sklepov 4. redne seje 
 
Sklepi 4. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 21.07 
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave 
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                  Anita Manfreda 
 


